

Referat af møde i lokalbestyrelsen

Mødedato: Onsdag den 20. august 12:30 – 15:30, Vesterhavnen 5

Deltagere:

Peter Enevold (PE), formand

Irma Trebbien (IT), 1. næstformand

Karin Jensen (KJ), 2. næstformand

Birgit Laugesen (BL)

Helen Therkildsen (HT)

Ole Wildt-Andersen (OWA)

Hans Juhl Jørgensen (HJJ)

Hans Mikkelsen (HM)

Hanne Fridmann (HF)

Erik Christensen (EC), 1. Suppleant AFBUD

Susanne Dyrhave (SD), 2. Suppleant AFBUD

Peter Andersen (PA), kasserer, valgfri

Praktisk arrangør: Irma Trebbien

1. Velkomst, valg af ordstyrer og evt. supplerings af dagsorden
Irma ordstyrer og Karin referent.
2. Regnskab v/PA
 - a) Gennemgang af 7-måneders regnskab (udsendt 1/8)
Regnskab gennemgået og spørgsmål besvaret.
 - b) Andet vedr. økonomi
*Vi skal være opmærksomme på, at vores aktivitetsledere sender regnskabsbilag til Peter – og ikke til Ulla.
Der er flere indbetalinger, hvor der ikke står, hvilken aktivitet man betaler for. Der skal også stå tydeligt, hvis det er en anden man tilmelder og betaler for.*
3. Kontorområdet og kortspil v/BL og PE
 - a) Medlemmer status
6179 medlemmer ultimo juli.
 - b) Kortspil, evt. nyt
Intet nyt.



c) Kontormøde 12. august (referat medsendes denne dagsorden)
Vi skal tydeligt få annonceret hvornår vi har åbent og lukket. Evt. lade telefonsvarer fortælle, hvor længe sommerferielukningen varer.

Kontorpersonalet rydder op i de gamle skabe, når der bliver tid til det.

God erfaring med at være 3 på kontoret den uge i august, hvor bladet er udkommet, og der er mange tilmeldinger.

4. Nyt fra formanden og punkter til beslutning.

a) Registrering af frivillige hjælpere

Vi skal være opmærksomme på at registrere alle frivillige, også dem der ikke er aktivitetsledere.

b) Møde med Sundhed og Ældre – afdelingen 19/8

HJJ, IT og PE deltog.

Emner: aktiviteter på aktivcentre, velfærdsteknologi og beredskab.

Vi kommer med en aktivitet på aktivcentrene og har en frivillig til at lede aktiviteten ud fra devisen "frivillige ledes af frivillige".

Hans J og en kommunal medarbejder aftaler, hvordan vi kan supplere opgaveløsningen vedr. velfærdsteknologi.

Kommunen har nedsat en arbejdsgruppe til at arbejde med beredskabsplaner. Hans Juhl overvejer informative arrangementer til medlemmer om f.eks. prepping.

c) Status for nyindretning

Lyddæmpende paneler opsættes i mødelokalet. Forbedring af ventilation undersøges. Der bliver opsat mere lys på kontoret. Nye spanske vægge indkøbes.

d) Regnskab for flytning

Drøftet under regnskabsgennemgang af aktivitetskontoen.

e) Seniorlivsmesse 9. oktober, hvad skal vi "reklamere" for?

Vi vil bl.a. reklamere for nye frivillige. På næste møde ser vi på, hvor vi mangler frivillige. Evt. få lavet en plakat til messen.

Ekstra blade er bestilt. Aftaler med hjælpere er på plads.

f) Rettelser til notat vedr. deltagerbetaling (medsendes)

Sidste rettelser vedr. priser indskrives i notatet.

5. Socialt-humanitære område v/IT, samt demens v/HF

a) Nye/ændrede aktiviteter



Der har været henvendelse fra pårørende om at oprette aktiviteten "gå-med"-ven. Det kræver at vi finder en aktivitetsleder.

Demenscaféen fortsættes trods et dalende deltagerantal. Det blev besluttet at vi holder et møde med de nye demenskoordinatorer.

Der er udsendt nyhedsbrev om demensarrangement i Ullerslev 1. september.

Der holdes møde med evt. ny aktivitetsleder for ledsagerne.

6. Digitalisering og it v/HJJ

a) Nye/ændrede aktiviteter

It-caféen er velbesøgt. Det er også ok med hjemmebesøg.

Der er p.t. kun få tilmeldte til workshops i efteråret.

7. Motions-området v/OWA

a) Nye/ændrede aktiviteter

Der søges efter ny aktivitetsleder til traveturene i Nyborg. Alle svømmeholdene er nu fuldt booket. Overvejelse om vinterbadning.

Bowls præsenteres ved seniorlivsmessen sammen med Nete fra Ullerslev. Der har været forespørgsel om rollatorgåhold. Hvis der kan findes en aktivitetsleder er det ok.

8. Kulturområdet v/HM

a) Nye/ændrede aktiviteter

Der er lavet aftale med biografen om 2 forestillinger i efteråret.

Søndagscafé startes i september, p.t. 22 tilmeldte.

Ture arrangeres sammen med Giba-rejser, 2 forår og 2 efterår.

Flere foredrag med lokale foredragsholdere i foråret. Forslag om samtalecafé.

9. Nyt fra Ullerslev v/KJ

a) Nye/ændrede aktiviteter

Gåholdet har gået fast hele sommeren. 38 til august-spisning.

10. Fundraising v/PE

It-frivillig Peter Frobian Jensen deltager i fundraisingkursus 6. okt.

11. Orienteringspunkter:

Koordinationsudvalg: Budget 2026 og valgcafé 18/9

Distriktet: distriktseminar 1.-2./9. (PE deltager ☹️)



Seniorråd: *Møde 18/8. Valg til Seniorrådet. Peter Enevold og Hans Juhl stiller op og vi annoncerer i lokalbladet.*

Landsforeningen: *Se selv Frivilligportalen under organisationsarbejde.*

12. Eventuelt

Hvis bestyrelsesmedlemmerne kan, bør man komme til frivilligkomsammen.

Wegvisir – kapsejlds. Der holdes lille arrangement 5. sept. Sejlsden foregår 6. september.

Deadlines:

Det Sker: 18/9 for blad der dækker 28/11 til 20/2

Lokalbladet: 6/9 for blad der udkommer 23/10

Kommende bestyrelsesmøder/praktisk arrangør mv.:

Onsdag den 24. september 12:30, Helen er praktisk arrangør.